

NOTICE 通告

PDC-2026-N001

致瑜翠園各住戶：

業主立案法團第十二屆管理委員會委員選舉

本年度的業主周年大會擬定於 2026年1月24日(星期六)下午8時30分 於瑜翠園會所舉行，而是次大會其中一個重要議程是議決選舉第十二屆管理委員會委員。

本園的業主一向熱心屋苑管理事務，服務處謹此呼籲各業戶踴躍參選，成為新一屆管理委員會委員，共同為屋苑締造美好的居住環境及促進生活的和諧。如有興趣參選的業主，敬請填妥夾附的參選表格連同近照一張，並於 2026年1月17日(星期六)下午1時正或以前 交回服務處。為使各業主對候選人有一定的認識，候選人的簡介資料將會於業主大會前張貼各大堂給各業戶閱覽。

如對上述事宜有任何查詢，請於辦公時間內致電 24587256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處

2026年1月7日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 7 January 2026

Election of the 12th Management Committee Members of Incorporated Owners

Please be informed that the Management Committee Election and Annual General Meeting will be convened on **24 January 2026 (Saturday) at 8:30 pm** in Clubhouse of Peridot Court.

Those who are interested to be elected as Management Committee members, please complete the attached application form with one recent photo and return it to the Management Services Office **on or before 1:00 pm on 17 January 2026 (Saturday)**. Please be reminded that the candidates' profiles will be posted on the notice board of each lobby for residents' information.

Should you have any queries, please feel free to contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

通告張貼至 17-1-2026
This notice will be posted until 17 January 2026

此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-easy app. All rights reserved.



詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務
PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited